

ص ٢٢ - ٤٣.

• سميث، باميلان: فلسطين والفلسطينيون، ١٨٧٦ - ١٩٨٢، الأفق، السنة ٧، العدد ٧، ١٨٥، ١٩٨٨/٢/٣٥، ص ٣٧.

• عطية، عطية حسين أفندي؛ مجلس الامن وأزمة الشرق الاوسط، ١٩٦٧ - ١٩٧٧، شؤون عربية، العدد ٥٢، كانون الاول (ديسمبر) ١٩٨٧، ص ٢١١ - ٢١٥ (مراجعة احمد ثابت).

• عيلم، يتسحاق؛ اليهود الكرج في اسرائيل؛ نظرة انثروبولوجية، البيادر السياسي، السنة ٧، العدد ٢٩١، ١٩٨٨/٢/٥، ص ٥١ - ٥٢ (مراجعة أمية الخطيب).

• Antonius, Soraya; *Where the Jinn Consult, Middle East International*, No. 319, 20/2/1988, pp. 20 - 21 (Reviewed by J. C. B. and D. L. Richmons).

• Bahbah, Bishara; *Israel and Latin America; The Military Connection, MERIP: Middle East Report*, Vol. 18, No. 1 (150), January/February 1988, p. 48 (Reviewed by Milton Jamail).

• Beit-Hallahmi, Benjamin; *Israel Foreign Policy; South Africa and Central America*, المجلة، العدد ٤١٩، ١٩٨٨/٢/١٧، ص ٣١.

• Bookinder, Hyman and James Abou Rezk; *Through Different Eyes, American-Arab Affairs*, No. 23, Winter 1987/1988, pp. 110-114 (Reviewed by Bruce Stanley).

• Calleo, David P.; *Beyond American Hegemony; The Future of the Western Alliance*,

المجلة، العدد ٤١٩، ١٩٨٨/٢/١٧، ص ٣٠.

• Dieckhoff, Alain; *Les espaces d'Israël, Revue d'études Palestiniennes*, No. 27, Printemp, 1988, pp. 173 - 177.

• Dupuy, Trevor and Paul Martell; *Flawed Victory; The Arab-Israeli Conflict and the 1982 War in Lebanon, Middle East International*, No. 320, 5/3/1988, pp. 22 - 23 (Reviewed by Yazid Sayigh).

• Hunter, Jane; *Israeli Foreign Policy*;

• وايتهد، جون؛ «للفلسطينيين حقوق الشعوب الأخرى»، فلسطين الثورة، السنة ١٦، العدد ٦٨٧، ١٩٨٨/٢/١٨، ص ٧؛ نقلًا عن وفا (تونس)، بدون ذكر تاريخ النشر.

• Abdel Rahman, Hasan; "[The Decision to close the PIO is very Unfortunate]", *American - Arab Affairs*, No. 23, Winter 1987/1988, pp. 9 - 14.

• Arafat, Yassir; "[I Hope my People will Say I Found a Home for Them]", *American - Arab Affairs*, No. 23, Winter 1987/1988, pp. 1 - 8.

• —. —. ; "Une étape décisive", *Revue d'études Palestiniennes*, No. 27, Printemps 1988, pp. 3 - 9.

• El Baz, Osama; "To Make Peace", *New Outlook*, Vol. 31, No. 2 (278), February 1988, pp. 28 - 29.

• Elbaz, Shlomo; "Breaking down the Stereotypes", *New Outlook*, Vol. 31, No. 2 (278), February 1988, pp. 38 - 39.

• Kennedy, Edward; "Israel Continues to be the Strongest Democracy and best Friend of the United States in the Middle East", *Israel Defense Forces Journal*, Vol. IV, No. 1, Winter 1987, pp. 9 - 10.

• Peres, Shimon; "The Only Game in Town [There is a Difference between the PLO in the Territories and the PLO Abroad]", *The Jerusalem Post*, 20/2/1988, p. 5.

• Said, Edwar W.; "Orientalism Revisited", *MERIP: Middle East Report*, Vol. 18, No. 1 (150), January/February 1988, pp. 32 - 36.

الكتب - عروض ومراجعات

• جريش، الان؛ منظمة التحرير الفلسطينية؛ التاريخ والاستراتيجيات، الكاتب، العدد ٩٤، شباط (فبراير) ١٩٨٨، ص ٧٢ - ٧٣ (مراجعة عبد القادر حسين ياسين).

• حساسيان، مناديل؛ الصراع السياسي داخل الحركة الوطنية الفلسطينية ما بين ١٩١٩ - ١٩٣٩، الكاتب، العدد ٩٤، شباط (فبراير) ١٩٨٨،